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        Protokoll: 1 / 2023 

        Datum: 2023-02-19 

                       Plats: Digitalt via Zoom 

 

 

 

Närvarande: Carina Nilsson (CN)             Anm frånvaro:  Magnus Backstig (MB) 

             Susanne Lindberg (SL)         Anneli Åhlén (AÅ) 

 Annika Schröder (AS)    

Harrieth Sandberg (HS)             

Marianne Lindblom (ML)        

 Annelie Isaksson (AI) 

 Helén Nilsson (HN) 

 Carita Marmstig (CM) 

 Susanne Vähäniitty (SV) 

 Lena Ahlqvist (LA) 

   

          

 

§ 1  Mötets öppnande 

  Ordförande Carina Nilsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 9,40 

 

§ 2  Val av protokollförare 

  Till protokollförare valdes AS 

 

§ 3  Godkännande av dagordning 

  Den föreslagna dagordningen godkändes 

 

§ 4  Val av person som jämte ordföranden skall justera dagens protokoll 

  Till att justera dagens protokoll valdes Annelie Isaksson 

 

§ 5  AU-beslut 

  Följande AU-beslut har tagits 

- att fysisk arbetshelg 18-19 februari ändrades till arbetsdag 19 februari via Zoom 

  AU-beslutet godkändes av styrelsen 

 

§ 6  Föregående protokoll 

  Protokoll nr 8/2022 gicks igenom och lades därefter till handlingarna. 

 

§ 7  Styrelsen 

- Postlista 

Listor för nya exteriördomare har erhållits för raser inom SMHK 

Inbjudan för specialklubbskonferens 1 april i SKKs lokaler – AS och SL är 

intresserade att deltaga. 

- Ekonomi 

Vår ekonomi är stabil. Har en del pengar från några rasklubbar på vårt konto så 

totalen är lite missvisande. 

De flesta rasklubbar har betalt medlemsavgiften till SMHK. 

Styrelsen tog beslut att milersättningen för SMHK kommer att ligga på 25 sek/mil 

- Specialklubbskonferens 28-29/1-23 

Det var en bra konferens. På lördagen var det mycket information från de olika 

kommittéerna hos SKK, om vad de gör och vad som kommer framöver. Sign: 
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På söndagen var det lite grupparbeten. De handlade om avtal gällande RAS ansvaret 

– vem bär ansvaret för de olika klubbarnas RAS? Nya mallen för RAS ska ligga på 

SKK.se  

De delgav och visade lite om nya Köpahund.se, det positiva på denna sajt är att även 

äldre hundar kan läggas ut till försäljning.  

Delegatfördelningen till KF kommer att ses över framöver men beräknas inte träda i 

kraft till 2023 utan blir troligtvis till KF 2025. 

Det fanns även förslag på att live streama KF till de som inte fysiskt kan närvara och 

det förslaget var de flesta på konferensen positiva till.  

- Föreläsningar / utbildningar 2023 

Föreläsningen som skulle ha varit 25 februari med Maritha Östlund Holmsten 

(fortsättning på tema ”tolka rasstandarden”) blir tyvärr inställd då det var alldeles för 

få deltagare anmälda. 

 

§ 8  Rasklubbarna 

MAS – ingen rapport  

SOK – årsmötet har blivit framflyttat 1 dag till 19 mars och det kommer att hållas i 

Mariestad. De söker medlemmar till styrelsen. 

Estrela – Det har blivit ett uppsving i förfrågan på valpar. Styrelsen kommer att 

behålla sin form och inte minimeras. 

Utställning kommer att hållas i maj i Hässleholm tillsammans med KGBV. 

Årsmöte blir 5 mars (digitalt) 

Broholmer – Har haft medlemsmöte 8 februari, väldigt dålig uppslutning av 

medlemmar. Årsmöte blir 26 mars (digitalt) 

De har 2 st BPH inbokat (våren i Skåne och hösten någonstans i Mälardalen) 

KGBV – Medlemsmöte kommer att hållas 27 februari. Årsmöte blir 27 mars, båda 

digitalt.Väldigt dåligt engagemang i klubben 

PM – Rullar på i lugnt tempo. Utställning inbokad. Årsmöte blir 23 mars (digitalt) 

PYS – Rasklubben ligger hos SMHK. Medlemsmöte kommer att hållas innan årsmöte 

både medlemsmöte och årsmöte digitalt. 

Kuvasz – 5 mars medlemsmöte. Årsmöte blir 26 mars. En del av rasklubben vill gå 

över till annan specialklubb då de vill komma ”närmare” de ungerska raserna. Även 

SMHK kommer att ta ställning om detta. AI kommer att delta på deras årsmöte. 

Mastiff – De har haft ett uppfödarmöte som var bra.  

De kommer även att planera in ett medlemsmöte. Årsmöte blir 11 mars i Mjölby. 

SDAK – Det har varit lite avhopp i styrelsen. De kommer att ha ett styrelsemöte 19 

februari. Årsmöte blir 19 mars (digitalt) 

Klubben har fortfarande inte skaffat något konto hos banken. Blankett till bank 

inskickad för 2 veckor sedan.  

SCBK – De hade en föreläsning om BPH/mentalitet förra veckan som tyvärr inte var 

så välbesökt. RAS är inskickat till ML. Årsmöte blir 18 mars i Mjölby 

 

Ordförandekonferens – rasklubbarna kommer att bjudas in till ordförandekonferens 

innan fullmäktige 29 april med start 9.00 och fram till lunch. 

 

Årsmöten – se respektive rasklubb ovan 

 

Inteckningskort – styrelsen var enhällig och tog beslut att inteckningskort till 

rasklubbarna ska fortsätta med 5 x 100 sek / år. 

SMHK kommer att fortsätta debitera rasklubbarna 75 sek/hund för administrativt 

arbete gällande utställningar i rasklubbarna. Styrelsen enig i beslutet. Sign: 
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Nordiskt samarbete – Vi behöver ha ett större utbyte med våra nordiska länder då 

många av våra ras både kommer ifrån och finns i de länderna.  

Kommitté eller arbetsgrupp bör tillsättas för att se hur vi ska gå tillväga med detta 

arbete.  

 

Kom ihåg lista till rasklubbar – den listan behöver inte uppdateras just nu.  

Många rasklubbar är dåliga på att skicka in protokoll efter sina styrelsemöten, detta 

gäller även årsmöteshandlingar. 

En påminnelse behöver gå ut till rasklubbarna om vilka handlingar som ska skickas in 

till SMHK.  

 

§ 9  Kommittéer /arbetsgrupper 

- Avel  

RAS för Tosa är godkänt.  

Det händer inte så mycket i kommittén just nu. De ska försöka få till ett möte inom 

kommittén samt även bjuda in till ett avelsmöte för samtliga rasklubbar.  

- Utställning 

2023 – nästan allt är färdigt, det är endast 1 domare som saknas till Falsterbo. 

2024 – detta måste vi börja jobba med. 

2025 – vi behöver se över var och vilka datum vi ska ha utställning detta år då 

ansökan ska in till SKK i maj. 

  

  Sociala medier 

Hemsidan behöver ses över. CN har en kontakt som ska försöka komma in på vår 

hemsida och se vad som kan göras. Då hemsidan är svårjobbad så bör vi bygga upp 

en ny. ML är den enda i styrelsen som kan detta med hemsidan och hon uppdaterar i 

mån av tid.  

 

§ 10  2024 jubileums år 

Vi behöver börja jobba med detta. Tillsätta en arbetsgrupp kan vara en start.  

Vi kommer att ha vår utställning i Gränna under juli månad. Kanske man ska dela ut 

någon gåva till alla deltagande hundar för att uppmärksamma vårt jubileum? 

 

§ 11  Domarkonferens 2023 

Total kostnad för hotell o streaming landar på ca 486.000 (då är inte resekostnader 

mm inkluderat). Det är 6 st klubbar som delar på kostnaden för denna konferens. 

Konferensen kommer att hållas på Quality Hotel Arlanda och den kommer att 

livestreamas.  

Estrela kommer att bli en presentationsras 

Broholmer, Mastin Español samt Continental Bulldog kommer att ingå i konferensen  

 

§ 12  Fullmäktige 2023 

Flertalet i styrelsen har varit väldigt dåliga på att gå igenom fullmäktigehandlingarna 

innan detta möte så vi fick sätta av mycket tid till att gå igenom de handlingar som 

CN och HS hade uppdaterat. ML uppdaterade handlingarna under mötets gång.  

 

Det som behöver uppdateras är foton på Årets Hund. SL kontaktar de ägare som ej är 

närvarande på detta möte.  

 

Förtjänsttecken är uppdaterat i handlingarna men rasklubbarna har fortfarande till 1 

mars på sig att skicka in förslag till både förtjänsttecken och uppfödarmedalj till 

SMHK. Sign: 
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§ 13  Valberedningen 

Roine Lindberg och Lennart Ericsson deltog på mötet och de berättade att de haft 

många möten det senaste den16 februari. 

De har kommit långt i processen om kandidater till SMHK styrelse och revisorer och 

de ser ljust på läget. 

 

§ 14  Övriga beslut 

Inga övriga beslut togs       

 

§ 15  Övrigt 

  Inga övriga frågor fanns 
     

§ 16  Nästa möte  

  CN återkommer om datum för nästa möte. 

 

§ 17  Mötets avslutande 

  Ordförande Carina Nilsson tackade för visat intresse och mötet avslutades 15.45 

 

 

 

 

 

 

/ Annika Schröder /       / Carina Nilsson /           

Protokollförare            Mötesordförande            

 

 

 

 

/ Annelie Isaksson /  

Justerare    A
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        Protokoll: 1 / 2023 


        Datum: 2023-02-19 


                       Plats: Digitalt via Zoom 


 


 


 


Närvarande: Carina Nilsson (CN)             Anm frånvaro:  Magnus Backstig (MB) 


             Susanne Lindberg (SL)         Anneli Åhlén (AÅ) 


 Annika Schröder (AS)    


Harrieth Sandberg (HS)             


Marianne Lindblom (ML)        


 Annelie Isaksson (AI) 


 Helén Nilsson (HN) 


 Carita Marmstig (CM) 


 Susanne Vähäniitty (SV) 


 Lena Ahlqvist (LA) 


   


          


 


§ 1  Mötets öppnande 


  Ordförande Carina Nilsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 9,40 


 


§ 2  Val av protokollförare 


  Till protokollförare valdes AS 


 


§ 3  Godkännande av dagordning 


  Den föreslagna dagordningen godkändes 


 


§ 4  Val av person som jämte ordföranden skall justera dagens protokoll 


  Till att justera dagens protokoll valdes Annelie Isaksson 


 


§ 5  AU-beslut 


  Följande AU-beslut har tagits 


- att fysisk arbetshelg 18-19 februari ändrades till arbetsdag 19 februari via Zoom 


  AU-beslutet godkändes av styrelsen 


 


§ 6  Föregående protokoll 


  Protokoll nr 8/2022 gicks igenom och lades därefter till handlingarna. 


 


§ 7  Styrelsen 


- Postlista 


Listor för nya exteriördomare har erhållits för raser inom SMHK 


Inbjudan för specialklubbskonferens 1 april i SKKs lokaler – AS och SL är 


intresserade att deltaga. 


- Ekonomi 


Vår ekonomi är stabil. Har en del pengar från några rasklubbar på vårt konto så 


totalen är lite missvisande. 


De flesta rasklubbar har betalt medlemsavgiften till SMHK. 


Styrelsen tog beslut att milersättningen för SMHK kommer att ligga på 25 sek/mil 


- Specialklubbskonferens 28-29/1-23 


Det var en bra konferens. På lördagen var det mycket information från de olika 


kommittéerna hos SKK, om vad de gör och vad som kommer framöver. Sign: 
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På söndagen var det lite grupparbeten. De handlade om avtal gällande RAS ansvaret 


– vem bär ansvaret för de olika klubbarnas RAS? Nya mallen för RAS ska ligga på 


SKK.se  


De delgav och visade lite om nya Köpahund.se, det positiva på denna sajt är att även 


äldre hundar kan läggas ut till försäljning.  


Delegatfördelningen till KF kommer att ses över framöver men beräknas inte träda i 


kraft till 2023 utan blir troligtvis till KF 2025. 


Det fanns även förslag på att live streama KF till de som inte fysiskt kan närvara och 


det förslaget var de flesta på konferensen positiva till.  


- Föreläsningar / utbildningar 2023 


Föreläsningen som skulle ha varit 25 februari med Maritha Östlund Holmsten 


(fortsättning på tema ”tolka rasstandarden”) blir tyvärr inställd då det var alldeles för 


få deltagare anmälda. 


 


§ 8  Rasklubbarna 


MAS – ingen rapport  


SOK – årsmötet har blivit framflyttat 1 dag till 19 mars och det kommer att hållas i 


Mariestad. De söker medlemmar till styrelsen. 


Estrela – Det har blivit ett uppsving i förfrågan på valpar. Styrelsen kommer att 


behålla sin form och inte minimeras. 


Utställning kommer att hållas i maj i Hässleholm tillsammans med KGBV. 


Årsmöte blir 5 mars (digitalt) 


Broholmer – Har haft medlemsmöte 8 februari, väldigt dålig uppslutning av 


medlemmar. Årsmöte blir 26 mars (digitalt) 


De har 2 st BPH inbokat (våren i Skåne och hösten någonstans i Mälardalen) 


KGBV – Medlemsmöte kommer att hållas 27 februari. Årsmöte blir 27 mars, båda 


digitalt.Väldigt dåligt engagemang i klubben 


PM – Rullar på i lugnt tempo. Utställning inbokad. Årsmöte blir 23 mars (digitalt) 


PYS – Rasklubben ligger hos SMHK. Medlemsmöte kommer att hållas innan årsmöte 


både medlemsmöte och årsmöte digitalt. 


Kuvasz – 5 mars medlemsmöte. Årsmöte blir 26 mars. En del av rasklubben vill gå 


över till annan specialklubb då de vill komma ”närmare” de ungerska raserna. Även 


SMHK kommer att ta ställning om detta. AI kommer att delta på deras årsmöte. 


Mastiff – De har haft ett uppfödarmöte som var bra.  


De kommer även att planera in ett medlemsmöte. Årsmöte blir 11 mars i Mjölby. 


SDAK – Det har varit lite avhopp i styrelsen. De kommer att ha ett styrelsemöte 19 


februari. Årsmöte blir 19 mars (digitalt) 


Klubben har fortfarande inte skaffat något konto hos banken. Blankett till bank 


inskickad för 2 veckor sedan.  


SCBK – De hade en föreläsning om BPH/mentalitet förra veckan som tyvärr inte var 


så välbesökt. RAS är inskickat till ML. Årsmöte blir 18 mars i Mjölby 


 


Ordförandekonferens – rasklubbarna kommer att bjudas in till ordförandekonferens 


innan fullmäktige 29 april med start 9.00 och fram till lunch. 


 


Årsmöten – se respektive rasklubb ovan 


 


Inteckningskort – styrelsen var enhällig och tog beslut att inteckningskort till 


rasklubbarna ska fortsätta med 5 x 100 sek / år. 


SMHK kommer att fortsätta debitera rasklubbarna 75 sek/hund för administrativt 


arbete gällande utställningar i rasklubbarna. Styrelsen enig i beslutet. Sign: 
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Nordiskt samarbete – Vi behöver ha ett större utbyte med våra nordiska länder då 


många av våra ras både kommer ifrån och finns i de länderna.  


Kommitté eller arbetsgrupp bör tillsättas för att se hur vi ska gå tillväga med detta 


arbete.  


 


Kom ihåg lista till rasklubbar – den listan behöver inte uppdateras just nu.  


Många rasklubbar är dåliga på att skicka in protokoll efter sina styrelsemöten, detta 


gäller även årsmöteshandlingar. 


En påminnelse behöver gå ut till rasklubbarna om vilka handlingar som ska skickas in 


till SMHK.  


 


§ 9  Kommittéer /arbetsgrupper 


- Avel  


RAS för Tosa är godkänt.  


Det händer inte så mycket i kommittén just nu. De ska försöka få till ett möte inom 


kommittén samt även bjuda in till ett avelsmöte för samtliga rasklubbar.  


- Utställning 


2023 – nästan allt är färdigt, det är endast 1 domare som saknas till Falsterbo. 


2024 – detta måste vi börja jobba med. 


2025 – vi behöver se över var och vilka datum vi ska ha utställning detta år då 


ansökan ska in till SKK i maj. 


  


  Sociala medier 


Hemsidan behöver ses över. CN har en kontakt som ska försöka komma in på vår 


hemsida och se vad som kan göras. Då hemsidan är svårjobbad så bör vi bygga upp 


en ny. ML är den enda i styrelsen som kan detta med hemsidan och hon uppdaterar i 


mån av tid.  


 


§ 10  2024 jubileums år 


Vi behöver börja jobba med detta. Tillsätta en arbetsgrupp kan vara en start.  


Vi kommer att ha vår utställning i Gränna under juli månad. Kanske man ska dela ut 


någon gåva till alla deltagande hundar för att uppmärksamma vårt jubileum? 


 


§ 11  Domarkonferens 2023 


Total kostnad för hotell o streaming landar på ca 486.000 (då är inte resekostnader 


mm inkluderat). Det är 6 st klubbar som delar på kostnaden för denna konferens. 


Konferensen kommer att hållas på Quality Hotel Arlanda och den kommer att 


livestreamas.  


Estrela kommer att bli en presentationsras 


Broholmer, Mastin Español samt Continental Bulldog kommer att ingå i konferensen  


 


§ 12  Fullmäktige 2023 


Flertalet i styrelsen har varit väldigt dåliga på att gå igenom fullmäktigehandlingarna 


innan detta möte så vi fick sätta av mycket tid till att gå igenom de handlingar som 


CN och HS hade uppdaterat. ML uppdaterade handlingarna under mötets gång.  


 


Det som behöver uppdateras är foton på Årets Hund. SL kontaktar de ägare som ej är 


närvarande på detta möte.  


 


Förtjänsttecken är uppdaterat i handlingarna men rasklubbarna har fortfarande till 1 


mars på sig att skicka in förslag till både förtjänsttecken och uppfödarmedalj till 


SMHK. Sign: 
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§ 13  Valberedningen 


Roine Lindberg och Lennart Ericsson deltog på mötet och de berättade att de haft 


många möten det senaste den16 februari. 


De har kommit långt i processen om kandidater till SMHK styrelse och revisorer och 


de ser ljust på läget. 


 


§ 14  Övriga beslut 


Inga övriga beslut togs       


 


§ 15  Övrigt 


  Inga övriga frågor fanns 
     


§ 16  Nästa möte  


  CN återkommer om datum för nästa möte. 


 


§ 17  Mötets avslutande 


  Ordförande Carina Nilsson tackade för visat intresse och mötet avslutades 15.45 


 


 


 


 


 


 


/ Annika Schröder /       / Carina Nilsson /           


Protokollförare            Mötesordförande            


 


 


 


 


/ Annelie Isaksson /  


Justerare   
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